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írásbeli kérdés

„Miért döntött a miniszter úr egy hónap leforgása alatt arról, hogy összevonja a szóZészeti-
borászati kutatóintézeteket, amelyek 2002-óta önállóan és jól működnek?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Németh Imre miniszterhez. A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban sok találgatás forgott a szőlész-borász szakmán belül a kutatóintézetek
sorsa felöl . 2002-től öt szőlészeti-borászati kutatóintézet működik önállóan gazdálkodó
költségvetési intézmény formájában . Ezzel el lehetett érni, hogy minden egyes kutatóintézet
önálló tervek és koncepciók mentén, a helyi viszonyoknak, adottságoknak és biztos
költségvetésüknek megfelelően végezzék kutató, nemesítő, technológia fejlesztő munkájukat .
Így biztosítva volt a hossztávú megbízható kutatómunka pénzügyi feltétele, mely megfelelő
önállóságot biztosított .
A miniszter úr 2004. január 26-án keltezett levelében, melyet Dr . Bóka István képviselő úr
kérdésére írt, azt erősíti meg, hogy az egyes intézetek nem lesznek a kecskeméti intézethez
csatolva .
Idézem: „Ezek a javaslatok a szakmai koordinációs központ megteremtése esetén nem jelentik
az egyes intézeteknek a kecskeméti intézethez történő csatolását ." A mostani információ
szerint mely megjelent (Új Dunántúli Napló, Heves Megyei Hírlap, Petőfi Népe, Europress,
Magyar Hírlap) „az FVM Szőlészeti és Borászati Kutatóintézetek összevonása egyetlen
intézetté, kidolgozás március 31 ." Ez a hír azt mutatja, hogy a tárca egy intézetté kívánja
összevonni az ország öt különféle, egymástól távoli pontján levő kutatóintézeteket .
Meggyőződésem, hogy a takarékosság jegyében szakmailag egy rossz döntés születik. Az
összevonás nem feltétlen hozza meg a költségek csökkenését.

Kérdések :
Igaz-e, hogy összevonásra kerülnek az intézetek és egy központ lesz?
A mai intézetek helyi szakmai és gazdasági irányítása ezután, hogy fog történni?
Mi és ki biztosítja, hogy az eddig megkezdett kutatómunka ezután is
zökkenőmentesen fog működni, anyagi nehézségek nélkül?
Hol lesz a központ?



Milyen struktúrákban lesz az irányítás?
Milyen szakmai okok indokolták ezt a hirtelen döntést, (1 hónap telt el január 26-
óta) hogy a minisztérium az összevonás mellett döntött?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2004 . március 3.

Lasztovicza Jenö
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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